

# SUPREME 5G

## <GOLFZON 獨家優惠>

### 條款及細則：

1. 此優惠只適用於 SUPREME 客戶。
2. 優惠期由即日起至2023年12月31日止。
3. 優惠期內每名客戶只可使用優惠一次。
4. 此優惠需要提前致電相關 GolfZon 分店預訂，用戶需要在到達後登記基本資料。
5. 優惠所提供的高爾夫球教練由 GolfZon 安排。
6. 練習球道及教練輔導只能在特定日期及時間進行，取決於教練及設施預訂的可用性。
7. 遊玩時數優惠設三個月有效使用期限。
8. 額外三個月會籍有效期由加入成為會員當日起計。
9. 當 GOLFZON DOLLAR 已全部使用，會員資格將告失效。
10. 於 GolfZon 銅鑼灣分店遊玩須為南華會(SCAA)會員。SCAA會員註冊費為HK\$200/年。
11. 如欲取消預訂必須至少提前一天通知，若通知取消時間少於一天，將可能影響其後預訂安排。
12. 如有任何爭議，SUPREME、GreenLive Enterprises Limited、Hong Thai Golf Centre Limited 享有最終決定權。

### Terms and conditions:

1. This promotion is only available for SUPREME customers.
2. This offer is valid from now to 31 December 2023.
3. Each person can only use the offer once.
4. This promotion needs to book in advance by calling the corresponding GolfZon branch, and users need to register basic information once arrival.
5. The 30-minute golf coach session is limited to selected coach.
6. Driving range and golf coach session can only be taken on specific dates/time, depending on availability on coach and facilities booking.
7. Membership gifts valid for 3 months starting from the join date.
8. The extra 3 months of membership validity date is count from join date.
9. Membership will become invalid once GOLFZON DOLLAR have run out.
10. GolfZon Causeway Bay branch is required South China Athletic Association (SCAA) membership. SCAA membership registration fee is HK\$200/year.
11. Cancellation of bookings must be made at least 1 day before, any late cancellation may lead to suspension on the next booking.
12. In case of any disputes, SUPREME, GreenLive Enterprises Limited & Hong Thai Golf Centre Limited reserve the right of the final decision.